

التاريخ: 12 نوفمبر 2024

الإشارة: ش.م /378/2024

To: Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

<u>Subject: Resignation of an independent member of the company's</u> board of directors

In accordance with regulatory requirements of book ten of executive bylaw of the Capital Market Authority, we would like to inform you that due to special circumstances Mr. Farouq Ali Bastaki has submitted his resignation as an independent board member of Mabanee Company and its committees, effective 17/11/2024.

The Board of Directors will take the necessary actions in accordance with the applicable laws and regulations in this regard.

الموضوع: استقالة عضو مستقل من عضوية مجلس إدارة الشركة

التزاماً بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال، نود إعلامكم بأنه ولظروف خاصة تقدم السيد/فاروق على بستكي باستقالته كعضو مستقل في مجلس إدارة شركة المباني واللجان المنبثقة عنه، وذلك اعتباراً من تاريخ 2024/11/17.

وسيقوم مجلس الإدارة باتخاذ ما يلزم وفقاً للقوانين والأنظمة المتبعة في هذا الشأن.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

Sincerely yours,

Waleed Kh. Alsharian Chief Executive Officer

وليد خالد الشريعان الرئيسس التنفيسذي

Cc. Capital Market Authority

نسخة: هيئة أسواق المال



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure of the Material Information Form

Date	12/11/2024	التاريخ
Name of the listed	شركة المباني ش.م.ك. عامة	اسم الشركة المدرجة
Company	Mabanee Company (K.P.S.C)	
Material Information	لظروف خاصة تقدم السيد/فاروق علي بستكي- باستقالته كعضو مستقل في	المعلومة الجوهرية
	مجلس إدارة شـركـة المباني واللجـان المنبثقـة عنـه، وذلـك اعتبـاراً من تـاريخ	
	2024/11/17 وسيقوم مجلس الإدارة باتخاذ ما يلزم وفقاً للقوانين والأنظمة المتبعة	
	في هذا الشأن.	
	Due to special circumstances, Mr. Farouq Ali Bastaki has submitted his	
	resignation as an independent board member of Mabanee Company and	
	its committees, effective 17/11/2024. The Board of Directors will take the	
	necessary actions in accordance with the applicable laws and regulations in	
	this regard.	
Significant effect of the	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية
material information on	No Effect	على المركز المالي للشركة
the financial Position of		
the Company		

يتم ذكر الاثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثغى من الأثر الحالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود. إذا قامت شركة مدرجه من ضموعة بالافصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على ذلك

Significant effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect. Excluding the financial effect resulting from tenders of similar contracts. If a listed company, which is a member of group, disclosed some material information related to it and has significant effect on other listed companies which are members of the same group, the effect occurring to that company itself



a A